
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 19. října 2023 
 
Přítomni: Čepek, Zd. Dvořák, Forst, Hladík, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, 

Vidová Hladká 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (20. 9.) - bez připomínek. 
 
 2. Proběhla diskuse o doporučených kritériích pro habilitace a profesury (částečně 

také před a po kolegiu per rollam). Celkovým výsledkem je zvýšení počtu citací 
na 50 u habilitací a 100 u profesur, dále zvýšení počtu IF nebo ekvivalentních 
publikací na 10 u habilitací, a konečně upřesnění, že za IF nebo ekvivalentní 
považují také konferenční příspěvky s rankingem CORE. Zvýšení počtu 
požadovaných publikací a citací je analogické i na ostatních sekcích. 

 
 3. Na výzvu ke spolupráci s taiwanskými univerzitami zareagoval kol. Hladík. 
 
 4. Proděkan Sgall poděkoval kol. Vidové Hladké za úspěšnou přípravu oslav 

založení sekce a vydání brožury. 
 
 5. Proděkan Sgall vyzval k hledání kandidátů pro první Matouškovské přednášky. 
 
 6. Proděkan Sgall informoval o finálním schválení tzv. indikátorů vědeckého výkonu, 

které se projeví v rozpočtu na rok 2024 a jejich vliv poroste. Dále informoval o 
hodnocení vědy na UK, které bude probíhat v letech 2024 a 2025. 

 
 7. Paní Starostová odmítla žádost prodloužit provoz až do léta a restaurace na 

konci roku končí. Jedná se o zřízení výdejny menzy, což bude vyžadovat větší 
rekonstrukci prostor. 

 
 8. Kol. Tůma otevřel diskusi o problému (ne)zavírání dveří do křídel pater.  

[Stalo se po kolegiu: ze strany SB není problém vyhovět našim požadavkům.] 
 
 9. Kol. Tůma otevřel diskusi o problému pořádání demonstrací, zejména v době 

SZZ. Asi jediné možné řešení je rozšíření „ochranné zóny“ parlamentu, ale 
členové kolegia jsou v tomto ohledu skeptičtí. 

 
 
 
 Zapsal: Forst 


